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Πρακτικά Συνεδρίας Διοικητικού Συμβουλίου 
Τετάρτη 31  Αυγούστου 2022, 13:00 – 14:10 
Η συνεδρία διεξήχθη στο Κτήριο Ρούσσος  
 
Παρόντες:  
Νίκος Σουλελές, Παύλος Χριστοδουλίδης, Άντριου Λαγός, Χριστίνα Γέρου. 
 
 
1) Έγινε ενημέρωση για τους όρους εντολής της Μικτής Επιτροπής, η οποία δεν πρέπει να 
λειτουργεί ως υπο-επιτροπή της ΕΠΠΠΚΚ, αλλά να λογοδοτεί κατευθείαν στο Συμβούλιο, ως 
ανεξάρτητη θεσμοθετημένη επιτροπή με όρους εντολής.  Αναμένεται συνάντηση με τον 
κύριο Παπαϊακώβου για τις διασαφηνίσεις που είχε εισηγηθεί και συμφωνηθεί κατά την 
προηγούμενη συνάντηση με το ΔΣ μας.  
 
2) Σε σχέση με το θέμα της μεταφοράς μελών ΔΕΠ στην Πάφο, πέντε (5) μέλη μας έχουν 
εκφράσει έντονα τη δυσαρέσκειά τους.  Δεν φαίνεται να έχει γίνει ούτε καν η βασική 
διαβούλευση (μεταξύ μελών ΔΕΠ και Διοίκησης του Πανεπιστημίου), ο Κοσμήτορας της 
Σχολής δεν έχει απαντήσει, ενώ αναμένεται συνάντηση με τον Πρύτανη.  Ο Πρόεδρος του 
ΔΣ πρότεινε να τοποθετηθούμε ως ΔΣ και να εκφράσουμε την άποψη ότι έπρεπε να είχε 
γίνει κάποια διαβούλευση με το ακαδημαϊκό προσωπικό που επηρεάζεται προτού παρθούν 
τετελεσμένες αποφάσεις - ή έστω να ενθαρρυνθεί άμεσα κάτι τέτοιο - διαφορετικά, το ΔΣ 
θα εξετάσει τη νομική οδό ζητώντας νομική γνωμάτευση επί του θέματος.  
 
3)  Έγινε ενημέρωση για την εξέλιξη του θέματος των Αποσπασμένων Νοσηλευτών: 
έχει γίνει η 6η ανανέωση για άλλα τρία (3) χρόνια, δηλαδή μέχρι το 2025, παρόλα αυτά τα 
μέλη μας επιζητούν μονιμότητα.  Κατά τις αρχές Ιουλίου, η ομάδα των Αποσπασμένων 
Νοσηλευτών επικοινώνησε με τον κ. Νίκο Στυλιανού και τον Πρύτανη,  από τους οποίους 
αναμένουν απαντήσεις αφού εξετάσουν το θέμα. Αναμένεται συνάντηση κατά τις αρχές 
Σεπτεμβρίου - και αφού συζητηθεί και με τον κ. Νίκο Στυλιανού. Τα εν λόγω μέλη μας 
θεωρούν ότι δεν αντιμετωπίζονται από τη Διοίκηση του Πανεπιστημίου ως προσωπικό του 
ΤΕΠΑΚ (π.χ. δεν δικαιούνται να διεκδικήσουν το Κονδύλι Έρευνας 3/319), ενώ το Υπουργείο 
Υγείας έχει ξεκαθαρίσει ότι δεν χρειάζεται τα αποσπασμένα μέλη μας.  Επίσης, υπάρχουν 
παράπονα και σε σχέση με το ίδιό τους το Τμήμα: τα Αποσπασμένα μέλη δεν έχουν 
εκπροσώπηση ούτε και συμμετοχή στα συμβούλια του Τμήματος, παρόλο που κατέχουν 
όλοι διδακτορικό, καθώς επίσης και το γεγονός ότι ενώ το τμήμα προκηρύσσει νέες θέσεις, 
για τις οποίες αιτούνται, σε όλες τις περιπτώσεις προσλαμβάνουν άτομα εκτός.    
 
4) Όσον αφορά το θέμα των Ενταγμένων Μελών, το ΔΣ μας έλαβε επιστολή (που περιέχει 
τα  προβλήματα που αντιμετωπίζουν, όπως ο φόρτο εργασίας, η αντιμετώπιση από το 
Τμήμα, κ.α.) την οποία και θα προωθήσουμε στο Συμβούλιο. Υπήρξε προβληματισμός εκ 
μέρους του ΔΣ σε σχέση με το δικαίωμα του Προέδρου εκάστοτε Τμήματος για την ανάθεση 
υπερβολικού διδακτικού φόρτου.  
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5) Για την κάλυψη των εξόδων σε σχέση με το θέμα  που έθεσε ο ΑΟΥ, έγινε ενημέρωση ότι 
η κάλυψη θα γίνει  από συνεισφορές μελών με τη κανονική συνεισφορά από τη Συντεχνία. 
 
 
6) Ζητήθηκε από το Γραφείο του Πρύτανη συνάντηση με τον ίδιο και με το ΔΣ της ΣΑΠ για 
τις 5 Σεπτεμβρίου 2022. Σκοπός της συνάντησης, όπως αναφέρεται, είναι η συζήτηση επί 
θεμάτων που εμείς επιθυμούμε.  Το ΔΣ συμφώνησε όπως σε περίπτωση που ολοκληρωθεί 
αυτή η συνάντηση αυτή να συμπεριληφθούν τα ακόλουθα θέματα προς συζήτηση: 
- Μεταφορά προσωπικού στη Σχολή Διοίκησης Τουρισμού, Φιλοξενίας και 
Επιχειρηματικότητας στην Πάφο 
- Αποσπασμένοι ΕΕΠ Τμήματος Νοσηλευτικής 
- Ενταγμένοι – προβλήματα και θέμα ανελίξεων  
- Στεγαστικό θέμα για φοιτητές / Μείωση διαθέσιμων εστιών 
 
Μέλη του ΔΣ έχουν εκφράσει τις ανησυχίες τους για τις άτυπες συναντήσεις του Πρύτανη 
όπου δεν υπάρχουν πρακτικά, και ομόφωνα το ΔΣ συμφωνεί ότι τα εργασιακά θέματα 
πρέπει να περνούν από Μικτή Επιτροπή η οποία αυτή τη περίοδο δεν υπάρχει λόγω 
καθυστέρησης της Διοίκησης. 
 
7) Μετά το τέλος της συζήτησης των θεμάτων της ΗΔ, συζητήθηκε το θέμα φοιτητικών 
εστιών (διαθεσιμότητα, κόστος, κλπ.). 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


